
Generalforsamling 27.4 

 

Ad 1: Valg Af dirigent, Klaus blev valgt 

 

Ad2: Formandens beretning – blev 

godkendt, der var spørgsmål til projekt 

kunststofbane og vores samarbejde med 

idrætsparken. 

 

Ad 3: Revideret regnskab, Franco fremlagde 

revideret der var godkendt af revisorerne. 

Regnskabet udviste et overskud på omkring 

18.000. 

 

Ad 4: Indkomne foraslag – der er ikke 

indkommet forlag 

 

 

Ad 5: Lige år – formanden, sekretær og bestyrelsesmedlem er på valg og ønsker alle genvalg 

 

Ad 6: Valg af revisor – Flemming Pedersen og Arne Jensen er villige til genvalg, Ove er villig til genvalg som 

revisorsup. 

 

Ad 7: Fastsættelse Af kontingent – bestyrelsen indstiller at vi fastholder kontingentet fra sidste sæson. 

 

Ad 8: Indkomne forslag, Ulf vil gerne foreslå at en del af arealet foran klubhuset overdækkes., Flemming 

pointerede at mange med Ipad ikke kan bruge flashplayer – så måske kan vi ændre det på hjemmesiden, 

spørgsmål til onsdagstræningen – der skal også være plads til singlespillere. Mht E-Wire som er gået 

konkurs har vi ikke nogen alternativer så vi må indbetale via netbank. 

 

 

 

 

 

 


